
ــاتر ــوشهر: ته ــاق ب ــس ات رئی
میوههای گرمسیری با خرما و ثبت
سفارش آن در سامانه جامع تجارت

عملیاتی شد

خورشید گزدرازی از عملیاتی شدن تهاتر خرما با میوههای گرمسیری در
سامانه جامع تجارت خبر داد و گفت: با این اقدام، فعالانی که
صادرات خرما داشتند میتوانند به جای برگشت ارز، میوههای گرمسیری

وارد کنند.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، رئیس
اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی و دبیر شورای گفت و گوی
دولت و بخش خصوصی استان بوشهر از اجرایی شدن تهاتر میوه های

گرمسیری با خرما و ثبت سفارش آن در سامانه جامع تجارت خبر داد.

خورشید گزدرازی در هفتادمین نشست شورای گفتوگوی دولت و بخش خصوصی
استان بوشهر، گفت: در راستای اجرایی شدن تهاتر خرما با میوه های
گرمســیری در سامــانه جــامع تجــارت، پیگیریهــای متعــددی از ســوی
استانداری بوشهر، اداره کل جهاد کشاورزی و اداره کل صنعت، معدن و
تجارت استان صورت گرفت و تهاتر خرما با میوه های گرمسیری به صورت

اجرایی و عملیاتی در سامانه جامع تجارت بارگذاری شد.
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او افزود: با این اقدام، فعالانی که صادرات خرما داشتند می توانند
به جای برگشت ارز، میوه های گرمسیری وارد کنند و این اتفاق یک
دستاورد بسیار خوب در رونق فروش خرما و محصولات خرمایی استان

بوشهر خواهد بود.

گزدرازی در ادامه خاطر نشان کرد: در پی اجرای مصوبه شصت و ششمین
جلسه شورای گفت و گو، تعدادی از اعضا شناخته شده و توانمند انجمن
خرمای استان برای دریافت تسهیلات خرید خرمای مازاد در سردخانه ها
معرفی شدند؛ اما به دنبال حواشی به وجود آمده، انجمن خرما از این

موضوع کناره گیری کرد.

رئیس اتاق بوشهر افزود: از طرف اتاق اصناف تعدادی متقاضی برای
دریافت تسهیلات معرفی شدند اما از آن جهت که این افراد تمکن مالی
لازم جهت دریافت وام را نداشتند، به آنان وام تعلق نگرفت از همین
رو با عنایت به سفر اخیر معاون امور باغبانی وزارت جهاد و تاکید
ایشان به پرداخت تسهیلات کم بهره به فعالین حوزه خرما، پیشنهاد می
شود این موضوع از طرف سازمان جهاد پیگیری و مبلغ ۴۰۰ میلیارد
تومان تسهیلات کم بهره به فعالینی که انجمن معرفی می نماید پرداخت
شود و انجمن در ازای آن متعهد می شود که ۶ هزار تن خرمای سال قبل

را خریداری کنند./اتاق بازرگانی ایران
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